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Ordinær generalforsamling for Nr. Broby Badmintonklub afholdt tirsdag den 

5/3-2024 kl. 17.30 i Nr. Broby Hallens cafeteria. 

Dagsorden: 
 

1. Valg af dirigent. Jørgen M. Rasmussen valgt. 

 

2. Formandens beretning ved Per M. Rasmussen.  

 

3. Kassererens fremlæggelse af revideret regnskab for kalenderåret 2023 (1/1/2023 – 

31/12/2023) og budget for kalenderåret 2024 ved Susanne G. Rasmussen. 

a. Budget og regnskab fremlagt på generalforsamlingen kan udleveres ved henvendelse 

til bestyrelsen 

 

4. Indkomne forslag:  

a. Fra medlemmer – Ingen forslag modtaget  

 

5. Valg af bestyrelsesmedlemmer (2år): 

 På valg er: 

-     Mathias Lundehave Kristensen – modtager genvalg. Blev genvalgt 

-     Kim Lykke Nielsen – ønsker ikke genvalg. 

Bestyrelsen foreslår: 

-     Gitte Tofte – Blevet valgt ind i bestyrelsen 

I forlængelse af valget til bestyrelsen godkendte generalforsamlingen,   

at bestyrelsesmedlem Gitte Tofte løser sine bestyrelsesopgaver i fællesskab med sin 

ægtefælle Ulrich, og at ægtefællen derved får samme indsigt og informationer som et 

bestyrelsesmedlem. 

 

6. Valg af suppleant til bestyrelsen (1 år): 

På valg er:  

-     Jimmy Kock – modtager genvalg. Blev genvalgt 

 

7. Valg af 2 revisorer (1 år) 

På valg er:  

 -  Steen Petersen - modtager genvalg. Blev genvalgt 

 -  Flemming Thomsen – modtager genvalg. Blev genvalgt 

 

8. Valg af 1 revisorsuppleant (1 år) 

På valg er Lene Lund Hansen – modtager genvalg. Blev genvalgt 

 

9. Eventuelt 

a. Input fra forældre til børn på den alm. ungdomstræning, der efterspørger mere 

differentieret træning(tekniktræning med ekstra power på) til de spillere, der 

savner/mangler udfordringer. De nævner at vores nuværende tiltag med at udvælge 4 

spillere og træne teknik, gerne må være noget mere fastlagt så man kan regne noget 

mere med det, da det nuværende format er svingende og ustabilt.  

De fremhæver også at vi skal være mere synlige omkring vores UngTeamFyn 

samarbejde med Langeskov, så vi gerne skulle få nogle flere NBBK spillere til at 

deltage i næste sæson. 
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